

國立成功大學王立鈞和陳是瑩教授獎學金申請要點
National Cheng Kung University Directions
for Wang Li-Jun and Chen Shih-Ying
Scholarship Application

中華民國 99 年 01 月 19 日訂定

Stipulated on January 19, 2010

中華民國 100 年 06 月 30 日修訂

Amended on June 30, 2011

中華民國 106 年 11 月 15 日校長核定

Approved by the President on November 15, 2017

一、國立成功大學(下稱本校)理學院退休教授王立鈞先生，為鼓勵成績優秀學生，獎掖後學，特提供新臺幣伍拾萬元整，設本獎學金，並訂定本要點。

1.Mr. Wang Li-Jun, a retired professor from the College of Science at the National Cheng Kung University (hereinafter referred to as “the University”), established this scholarship to award students achieving excellent results with a grant totaling NT\$500,000. These directions have therefore been promulgated.

二、申請資格：

(一)符合下列條件者得提出申請：

- 1.凡就讀國立成功大學數學系、物理系、化學系、地球科學系及生命科學系等五系大學部一年級、二年級在學學生。
- 2.申請人前一學期之學業及操行成績均必須達七十五分以上。
- 3.家境清寒之優秀學生為優先補助對象。

(二)凡申請本獎學金者，不得同時獲領其他獎學金。

2.Eligibility

(1)Students fulfilling the following conditions may apply for this scholarship:

- a.First- and second-year students from the Departments of Mathematics, Physics, Chemistry, Earth Sciences, and Life Sciences.
- b.Applicant must obtain scores averaging 75 or higher for their academic performance and conduct grade in the previous semester.
- c.Students with excellent results and with middle- or low-income families are prioritized.

(2)Applicants of this scholarship shall not be granted any other scholarship.

三、獎助金額及名額：

(一)每系各為 2 名(大一與大二各乙名)。

(二)經各系審核通過後，每學期每人獎助新臺幣 5,000 元整。

3.Scholarship amount and quota:

- (1)This scholarship is granted to two students per department (one first-year student and one second-year student).
- (2)After their applications are approved by corresponding departments, each awardee is granted NT\$5,000 per semester.

四、申請時間

每學期開學後，依學生事務處生活輔導組公告期間內備妥文件提出申請。

4.Application time

After school starts, applicants shall submit required documents for application before deadlines set by the Student Assistance Division under the Office of Students Affairs.

五、申請手續

申請獎學金學生應檢附以下相關資料並請依序排列：

- (一)申請表(請至生活輔導組表單下載處下載)。
- (二)學生證影本(需蓋畢註冊章)。
- (三)前一學期成績單正本。
- (四)清寒或低收入戶證明(無則免)。

5.Application procedure

Applicants shall submit documents in the following order:

- (1)Application form (please download it from the “form” section on the Student Assistance Division website).
- (2)Photocopy of student ID card (with registration stamp on it).
- (3)Original transcript from the previous semester.
- (4)Certificate providing proof of family hardship or of a low-income household (not mandatory).

六、捐贈人所捐助獎學金柒拾萬元整存入本校校務基金中，並作為日後支應獎學金之用，待無餘額時，本獎學金予以停辦。

6.A total of NT\$700,000 was transferred by the donor to the University’s endorsement fund account, and this is considered a scholarship fund. This scholarship is terminated when the balance is cleared.

七、本要點經校長核定後實施，修正時亦同。

7.These directions and subsequent amendments come into effect upon receiving the president’s approval.